
 

FAU LANDVIK SKOLE  
Foreldrerådets arbeidsutvalg 

 

Agenda og referat FAU-møte 6-2020/21 

Møtedato: Onsdag 17. februar 2021 Møteleder: Gunnar Edvard N. Gundersen 

Møtetid: Kl. 19.00 – 20.30 Referent: Inger Margrethe Braathu 

Møtested: Landvik skole, personalrom/Imenessalen Neste møte: tirsdag 23. mars 2021 

Tilstede: FAU: 1. trinn: Therese Rasmussen, Kåre Jonny Thygesen – 2. trinn: Elisabeth Rettedal – 3. trinn: Gunnar Edvard 

N. Gundersen, Inger Margrethe Braathu – 4. trinn: Dag Henning Johannessen – 5. trinn: Anette G. Hodnebrug – 

6. trinn: Marianne Ås, Lisbeth Flaten – 7. trinn: Jan Møretrø, Sandra Bjerk. 

Skolens ledelse: rektor Kjetil Glimsdal, fagleder Hilde Igland. 

Forfall: Barbro Johanne Svendsen (2 trinn), Ingun Sognnes Tveit (4 trinn), Pål Thomassen (5. trinn) 

Kopi til:  Skolens ledelse: Frank Haukeland 

Andre inviterte:  

 

 

Sak Beskrivelse Referat Oppfølgning 

Fast punkt 

Referat fra forrige 

møte 

- Gjennomgang og godkjenning av 

referat fra forrige møte 

(https://www.grimstad.kommune.no/_f/

p1/ia3ccc1ab-f45d-4dfb-8176-

5091292b8a78/referat-landvik-skole-

19-01-21.pdf)  

Godkjent.   

Trafikksikkerhet - Tilbakemelding fra kommunaltekniske 

tjenester (se neste side) 

- Diskusjon om forslaget 

- Tilbakemelding før politisk 

behandling 

- Strategi for videre arbeid. 

Gunnar Edvard skriver uttalelse til kommunen. 

Det ble diskutert at FAU kan foreslå at første 

prioritet er å legge om veien langs kirkegården 

for å unngå trafikk gjennom skolegården og at 

skikkelig parkeringsplass på den andre siden 

av veien kommer i stand, ikke parkering på 

plasser langs med hallen i skoletiden. Imås IL 

og Imenes Skytterlag ønsker trolig å beholde 

plassene.     

Når kommuneadministrasjonen har skrevet den 

politiske saken og den er klar for politisk be-

handling kan det tas kontakt med politikerne for 

å fremme FAU sine synspunkter. I tillegg kan 

FAU profilere trafikksikkerhet på foreldremøter. 

 

 

Økonomi - Skolens ledelse gir en statusrapport 

om den økonomiske situasjonen ved 

skolen. 

Skolen har en stram økonomi. Bemanningen er 

i snaueste laget. Lærerne melder fra i skolens 

avvikssystem om mange uakseptable 

hendelser fra elever. Skolen jobber ofte med 

hele skolemiljøet og setter tiltak i sammenheng 

med plan etter opplæringsloven kapittel 9a for å 

fremme et trygt skolemiljø for elevene. Har 

skole-hjem samarbeid, samarbeid med 

helsesykepleier, et godt spesialpedagogisk 

apparat ved skolen.  

 

 

17. mai og 

skoleavslutning 

- Saken ble diskutert i KFU-møte 2/2-

21. 

- Ønskelig at alle skolene forholder 

seg likt til evt. 17. mai 

arrangementer. 

- Kommunens 17. mai komité sier 

Vi legger ikke opp til arrangement på skolen til 

17. mai. Skolen lurer på å få til tog for elevene 

på skolen i forkant av 17. mai.   

 

FAU har ansvar for bekransningen ved Landvik 

kirke. Gunnar Edvard bestiller krans.   
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følgende i e-post til KFU: 

«17.maikomiteen legger ikke opp 

til noen prosesjon/tog i sentrum. Vi 

ønsker ingen folkeansamlinger. I 

stedet utfordrer vi skoler, 

barnehager og lag/foreninger til 

digitale innslag som samles og 

gjøres tilgjengelig for 

befolkningen. Beste innslag kåres. 

I tillegg vil det tradisjonelle 

programmet med 

kransenedleggelser og taler 

gjennomføres, men formidles 

digitalt.» 

- Skoleavslutninger innenfor 

smittevernregler..? 

Fast punkt 

Saker fra skolens 

ledelse 

- Rektor Kjetil Glimsdal og fagleder 

Hilde Igland: 

- Elevtallsutvikling 

- Smittevern og koronatrøtthet hos 

elever og personalet – også i SFO 

- Trafikkdirigering – 

foreldredeltakelse? 

- Personalnytt 

- Ordning for ny klassinndeling 

Elevtallet går nedover, på sikt kan skolen gå fra 

tre parallell til to parallell. Når elevtallet går ned 

går tilskuddet til skolen tilsvarende ned. Det vil 

merkes i økonomien allerede fra 2022.   

  

Lærer og elever er slitne av korona 

restriksjoner. Restriksjonene begrenser også 

aktivitet i SFO.   

 

Skolen lager ordning slik at foreldre kan melde 

seg som trafikk kontakter, tidsrom omtrent kl. 

8.15-8.30. 

 

Foreldre til 1. klasser som starter til høsten vil 

informeres fra skolen om at det lages nye 

klasseinndelinger etter 4 trinn.  

 

 

Fast punkt 

Oppdatering fra 

iPad-gruppa 

- iPad-gruppa orienterer etter deres 

siste møte 8/2-21 

Dag Henning har hatt møte med fagleder og 

IKT-koordinator i februar. Arbeidet er i gang og 

det planlegges flere treffpunkter fremover.   

 

Fast punkt 

Innspill fra 

klassene 

- Innmeldte saker fra klassene 

- Smart-klokker. Ulik praksis på 

forskjellige trinn. 

Det ble diskutert forskjell på smartklokker og 

aktivitetsklokker hva som kan ringe, melde og 

koble til internett. Ordensreglement for 

Grimstad skolen gjelder. Skolen vurderer 

problemstillingen.  

 

 

Fast punkt 

Referat fra SU-

møter 

- Orientering fra SU-møte tirsdag 17. 

februar kl. 17.00 

Elevrådet ønsker støtte til innkjøp av 

aktivitetspakke. FAU innvilger elevrådet inntil 

3 000 kroner til innkjøp av aktivitetspakke med 

hoppetau, hoppestrikk, kanonballer og 

lignende.  

 

Fast punkt 

Referat fra KFU-

møter 

- Oppsummering etter forrige KFU-

møte tirsdag 2. februar 2021. 

  

Fast punkt 

Eventuelt 

- Neste Fau møte Neste FAU møte flyttes til 23. mars kl. 19-20.30 

 

 

 

Saker som er innmeldt til FAU og vil bli behandlet i senere møter: 

- Vedtektsendring 

 

 

 

Vedlegg til sak om Trafikksikkerhet: 

 



Fra kommunaltekniske tjenester meldes følgende: 

 

«Grimstad kommune har i en lengre tid nå forsøkt å finne gode tiltak for å bedre trafikksikkerheten rundt 
Landvik skole. Det vi ser er at det ene tiltaket drar med seg det andre og kostnadene blir veldig høye 
om alle tiltakene skal gjennomføres. Etter sist møte i trafikksikkerhets gruppa har vi valgt å gå for to 
utbedringer som vi mener vil gjøre trafikksikkerheten bedre og minske faren for påkjørsel av myke tra-
fikanter. Vi sendte forslaget til fylkeskommunen og de var enig om at dette var en god plan for videre 
arbeid.  
  
Vi kommer til å lage en politisk sak om å fjerne parkeringen langs ved hallen og stenge innkjøringen 
disse plassene har i dag. Tapte plasser vil bli kompensert når ny parkering opprettes på andre siden av 
veien. Det opparbeides en parkeringsplass på andre siden av veien som vil øke parkeringsdekningen 
for skolen. Ved disse to prosjektene har vi kommet langt med tanke på trafikksikkerhet og vi vil se videre 
på hjertesone med trygg trafikk når disse to prosjektene er ferdige. 
I den politiske saken ønsker vi at berørte parter gir oss en tilbakemelding på hva dere tenker om tilta-
kene for å bygge opp saken på en best mulig måte.» 

 
Vi diskuterer dette, setter opp punkter til ønsket tilbakemelding og diskuterer også evt videre strategi for hvordan på-
virke den politiske beslutningen. 
  


